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Zápisnica zo 42. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Moči zo dňa 17.5.2022 

 

Prítomní: 

 

Starostka obce: Ing. Eszter Tóth 

 

Poslanci:    1. Ing. Tibor Bábi 

  2. Zsolt Bóna 

  3. Ing. Zsigmond Fülöp 

  4. Andrea Jókai 

  5. Noémi Lovász 

  6. Tomáš Miklós 

  7. Mgr. Kornélia Szalaiová 

  8. František Szalay 

  

Ospravedlnení: Michal Antal 

 

Program 42. zasadnutia obecného zastupiteľstva: 

 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

5. Menovanie nového poslanca  

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce  

7. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu 

8. Voľba hlavného kontrolóra 

9. Žiadosti  

10. Iné 

11. Diskusia 

12. Záver 

 

1.  Otvorenie zasadnutia 

 

Štyridsiate druhé zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Moči otvorila a viedla 

starostka obce Ing. Eszter Tóth, ktorá privítala všetkých prítomných, aj 

novovymenovaného poslanca.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľku Mgr. Emese Simonovú – referentku 

obecného úradu. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 7 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš 

Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 



- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Ako overovateľov zápisnice starostka navrhla nasledovných poslancov : 

 

• Ing. Tibor Bábi, Mgr. Kornélia Szalaiová 

 

HLASOVANIE:            

 

- za:  5 (Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš Miklós, František 

Szalay) 

- zdržal sa: 2  (Ing. Tibor Bábi, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- proti: 0   

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ 

 

Starostka obce prítomných oboznámila s programom zasadnutia. Program bol rozšírený 

o 1 bod – Štatút obecnej knižnice v Moči. Poslanci OZ jednohlasne schválili rozšírený 

program. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 7 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Tomáš 

Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

4. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia 

 

Starostka oboznámila OZ o kontrole plnenia uznesení za uplynulé obdobie: 

 

• Prolongácia kontokorentného úveru – je v procese, žiadosť je poslaná, čakáme na 

návrh zmluvy 

• Prijatie bankovej záruky na výstavbu 10 b.j. – zrušené, verejné obstarávanie sa 

nezačalo, nevieme podať žiadosť o dotáciu  na 10 b.j. v určenej lehote. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

 



5. Menovanie nového poslanca  

 

Pani starostka informovala OZ, že už pred zasadnutím Noémi Lovász telefonicky 

oznámila, že preberá funkciu poslanca. Váži si túto funkciu aj keď je to na krátky čas. 

Novovymenovaná poslankyňa zložila sľub zvolených poslancov obecného zastupiteľstva. 

Odteraz je právoplatný zástupca OZ. 

 

6. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce  

 

Pani hlavná kontrolórka predložila svoje odborné stanovisko k záverečnému účtu obce 

Moča za rok 2021. Súhlasí s prerokovaním záverečného účtu a odporúča celoročné 

hospodárenie Obce Moča za rok 2021 schváliť bez výhrad. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie. 

 

7. Prerokovanie a schválenie záverečného účtu 

 

Pani starostka prezentovala záverečný účet obce Moča za rok 2021.  

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa opýtala, či sú už v ZŠ platy učiteľov v poriadku? 

Pani starostka jej na to odpovedala a k tomu pripojil aj zástupca starostky Ing. Tibor Bábi, 

že áno, nikdy sa nestalo, že by meškali. 

 

Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová mala otázku ohľadne školského autobusu, 

ktorý bol kúpený minulý rok, aká bola jeho cena? Dostala odpoveď, že cena bola okolo 

8700 euro. Ďalej sa pani poslankyni pýtala, že koľko stojí jeho údržba? Palivo je cca 250 

euro mesačne, k tomu šoférov plat, pána Alexandra Nagya. 

 
Odsúhlasenie obecným zastupiteľstvom: 

 

 

a) berie na vedomie odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k návrhu záverečného 

účtu za rok 2021 

 

b) schvaľuje záverečný účet obce Moča za rok 2021 s celoročným hospodárením bez 

výhrad s nasledovnými údajmi: 

 

 

Kategória 
Rozpočtové hospodárenie 

obce za rok 2021 

Bežný rozpočet   

Bežné príjmy 993 627,96 

Bežné výdavky  915 299,77 

Bežný rozpočet (P-V)- prebytok                  78 328,19 

    

Kapitálový rozpočet  

Kapitálové príjmy 10 027,53 

Kapitálové výdavky                  37 314,77 



Kapitálový rozpočet (P-V) -schodok -27 287,24 

   

Rozpočet B-K bez FO  

Príjmy celkom 1 003 655,49 

Výdavky celkom    952 614,54 

Rozdiel (P-V) schodok 51 040,95 

  

Zdroj tvorby rezervného fondu 512,24 

 

 

c)    schvaľuje  prevod výsledku hospodárenia, rozdielu výnosov a nákladov za rok 2021,         

zisku  vo výške   46984,07  eur do nerozdeleného zisku minulých rokov. 

 

c)    schvaľuje tvorbu rezervného fondu vo výške 50% čistého výsledku rozpočtového        

               hospodárenia zo sumy 512,24 * 0,50 = 256,12 Eur 

 

HLASOVANIE:  

- za: 8 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Noémi 

Lovász, Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

8. Voľba hlavného kontrolóra 

 

8.1. Stanovenie komisie pre voľbu hlavného kontrolóra  

Pani starostka navrhla do komisie:  

- Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Mgr. Kornélia Szalaiová – 

 

OZ schválilo vyššie uvedenú komisiu:  

 

HLASOVANIE:  

- za: 5 (Zsolt Bóna, Andrea Jókai, Noémi Lovász, Tomáš Miklós, František Szalay) 

- zdržal sa: 3 (Ing. Tibor Bábi, Ing. Zsigmond Fülöp, Mgr. Kornélia Szalaiová) 

- proti: 0   

 

8.2. Voľba hlavného konrolóra  

Bola prijatá 1 žiadosť, ktorá podala  Ing. Marta Szoboszlaiová.  

Komisia zistila, že žiadosť prišla včas a je v poriadku, obsahuje všetky náležitosti. 

 

 



Prebehlo tajné hlasovanie: 

- za: 7     - zdržal sa: 1     - proti: 0   

 

Za hlavného kontrolóra bola zvolená Ing. Marta Szoboszlaiová. 

 

Novo zvolená hlavná kontrolórka poďakovala za dôveru. Vyjadrila svoj názor, je rada, že 

všetci poslanci dbajú na záujmy obce. Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi mal na ňu otázku, či 

vie, či majú obce menšie alebo väčšie dlhy? Hlavná kontrolórka na to odpovedala, že aj-aj, 

pre menšie obce je to ťažšia situácia, nakoľko dostávajú od štátu menej peňazí. 

 

+ bod: Štatút obecnej knižnice v Moči 

 

Okresná knižnica si vyžiadala našu smernicu a žiadali, aby sme v nej zmenili 1-2 

body. Pani starostka prezentovala návrh. 

 

OZ schvaľuje Štatút obecnej knižnice v Moči: 

 

HLASOVANIE:  

- za: 8 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Noémi 

Lovász, Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0   

 

Padol návrh na knihovníka: na Helenu Lajosovú. 

 

OZ schvaľuje knihovníka: 

 

HLASOVANIE:  

- za: 8 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Noémi 

Lovász, Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0  

 

 OZ žiadalo, aby na nasl. zasadnutí pani starostka informovala, či pani Lajosová prijala 

funkciu. 

 



9. Žiadosti  

 

• Okresný súd Komárno – voľba prísediaceho na obdobie 4 rokov 

 

Navrhuje sa: Mária Szuriová. 

 

HLASOVANIE:  

- za: 8 (Ing. Tibor Bábi, Zsolt Bóna, Ing. Zsigmond Fülöp, Andrea Jókai, Noémi 

Lovász, Tomáš Miklós, Mgr. Kornélia Szalaiová, František Szalay) 

- zdržal sa: 0   

- proti: 0  

 

10. Iné  

 

• Zber smetí  – 7.5.2022 - prebehol v poriadku.  Čistili sme okolie kostola, aj pri 

cirkevnom dome Immanuel, pri kat. kostole a pri soche Lilla. Poľovníci mali 8.5.2022 

brigádu a holubári predtým. 

 

• 8. mája o 19:30 sme si uctili pamiatku obetí II. svetovej vojny vo dvore ref. kostola. 

Bola nepriaznivé počasie.  

Pani starostka bola nespokojná, že poslanci sa nezúčastňujú  kultúrnych podujatí obce. 

 

• Spomienková slávnosť TRIANONU sa uskutoční 4.6.2022, v sobotu. 

 

• 19.6.2022 – miestna organizácia Csemadoku organizuje Deň tradičných remesiel, bude 

aj mobilná pec, remeselníci, prednášajúci. kultúrny program . 

 

• Dni mostu priateľstva – 2.7.2022. Organizátori budú obci Radvaň nad Dunajom 

a Neszmély. Pani starostka sa pýtala pána poslanca Zsolta Bónu, či sa ujme predaja 

jedla. Samozrejme dostala kladnú odpoveď. 

 

• Pani starostka informovala OZ o dotáciách: 

 

- Dom smútku – schválený je 37 000 euro, cena je 71 000 eur, je to realizovateľné, 

bude potrebný úver 

- KD - geotermálne vrty, už sa na tom pracuje 

- ZŠ – výmena radiátorov, ovládanie vykurovania – chceme podať žiadosť na riešenie 

havarijného stavu  



- Energetický projekt – stará budova MŠ - na vytvorenie klubovne, výmena okien, 

dverí, kúrenie – plánujeme podať žiadosť o dotáciu na environmentálny fond.  

- Geopark – pri MŠ – podať žiadosť o dotáciu na environmentálny fond 

- KD - tepelná izolácia – žiadosť nebola schválená, lebo naše náklady sú vyššie, bude 

podaná ešte raz 

 

11.  Diskusia 

 

 

• Materská škola – je 29 prihlásených, a môžno aj 2 z obce Virt. Riešenie by sa našlo a to, 

že v ZŠ zriadiť  jednu miestnosť.  Je možné žiadať na to z ministerstva školstva 10 000 

euro. Nová pracovná sila by bola potrebná aspoň na 4 hodiny.  

 

OZ požiadalo, aby riaditeľky zo ZŠ aj z MŠ boli pozvané na budúce zasadnutie.   

 

Pani poslankyňa Andrea Jókai sa pýtala, že koľko bude prvákov? Pani starostka 

odpovedala, že budú 6, a z obce Virt 2 školáci. 

 

• Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová povedala, že vraj počula, že deti v škole sa 

stále  sťažujú na deti, ktoré dochádzajú autobusom, že sa nevedia správať ani na 

hodinách. Pani poslankyňa Andrea Jókai na to hneď zareagovala, že to, že ak 1 z 8 deti 

je tákéto, neznamená, že ich treba hádzať všetých do jedného vreca.  

 

• Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová počula aj túto info, že pán Alexander Nagy, 

šofér nášho školského autobusu sa sťažuje, že nedostáva riadny plat od obce. Pani 

starostka reagovala na to, že výplatu dostáva pravidelne. 

 

• Pani poslankyňa Mgr. Kornélia Szalaiová mala pripomienku, že zadná strana bývalej 

skládky je plná azbestu, ak by sa niekto ozval, dostali by sme obrovskú pokutu. Pani 

starostka reagovala na to, že nikto tam nesmie nosiť azbest, len stavebný odpad. Pán 

poslanec Zsolt Bóna sa pýtal, či tam kamery fungujú? Dostal kladnú odpoveď. 

 

• Pán poslanec František Szalay sa opýtal, či funguje stroj na opravu asfaltu a ak áno, tak 

prečo nie s týmto strojom boli opravené jamy, ale s iným spôsobom. Dostal odpoveď, je 

to efektívnejšie a rýchlejšie. Nakoľko v obci je veľmi veľa jám v kritickom stave, kde je 

nebezpečenstvo havárie, strojom by sme všetky nestihli. Stroj je v poriadku, funguje, 

oprava je kvalitná len časovo oveľa náročnejšia,   jamy boli urobené aj so strojom 

a samozrejme budeme v tom pokračovať. 



 

• Zástupca starostky Ing. Tibor Bábi poznamenal, že na nasl. zasadnutí by sa mohla 

prebrať téma o čestnom občanovi obce. 

 

• Pán poslanec František Szalay sa pýtal, či MUDr. Marta Náteková, zubná lekárka už len 

2 dní v týždni v našej obci? Dostal odpoveď, že áno, ostatné dni ordinuje v Komárne, na 

7. sídlisku. 

 

• Pani poslankyňa Andrea Jókai povedala, že v budove márnice je jedna miestnosť 

s dverami v zadnej časti, kde by bolo vhodné namontovať WC s umývadlom. 

 

 

10. Záver 

 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a štyridsiate druhé zasadnutie OZ 

vyhlásila za ukončené. 

 

 

    Zapisovateľka:        Overovatelia:         Starostka: 

 

 

.....................................   .................................   ................................. 

Mgr. Emese Simonová                Ing. Tibor Bábi                           Ing. Eszter Tóth 

 

      

     .................................. 

             Mgr. Kornélia Szalaiová 


